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ní a zaměstnanost Jihomoravského kraje Mgr. Jiří Janda. 

Stali se nejlepším juniorským zápasnickým družstvem 

Jihomoravského kraje. Hodnotící komise vycházela 

z výsledků v roce 2010, kdy hodonínské sokolské družstvo 

kadetů získalo titul mistra ČR družstev a 6 titulů mistra ČR 

v jednotlivcích. Vzala také v úvahu, že 5 bojovníků z jeho 

řad bylo nominováno do státní reprezentace ČR. 

Na těchto vynikajících úspěších se podíleli hráč v této 

sestavě: Štěpán Antoš, František Antoš, Michal Balák, 

Dominik Dobeš, Tomáš Fučík, Martin Gaják, Ondřej Herník, 

Luboš Horníček, Jaroslav Kocián a Tomáš Pihar, s trenéry 

Lubomírem Jurmanem a Oldřichem Kučerou. Ti zase 

vyjádřili dík mateřské T. J. Sokol Hodonín v čele se starosty 

Mgr. Kamilem Vinklárkem i organizačním pracovníkům 

oddílu zápasy za zajišťování kvalitních podmínek k zdařilé 

reprezentaci. 

Ocenění byl přítomen hejtman Mgr. Michal Hašek a 

senátor Ing. Zdeněk Škromach. 

V dosažených metách pokračovali také v letoš- 
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ním roce, kdy titul mistrů ČR získali v kategorii Junioři 18-20 

let Martin Gajdák a Luboš Horníček a v kategorii seniorů 

Jakub Martinec a Oldřich Kučera. Budou v reprezentaci ČR 

na ME v Polsku a MS v Maďarsku. 

11. června excelovali opět v mezinárodním turnaji Slovácký 

pohár na zimním stadióně v Hodoníně, v němž startovali ze 

zahraničí týmy Slovenska, Rakouska, Ukrajiny, Polska a 

Německa. Odnášeli si zase titul mistrů ČR v družstvech 

kadetů, když jednoznačně předstihli Havlíčkův Brod a 

Chomutov. 

Naše T. J. Sokol se jako každý rok vydatně exponovala 

pořadatelsky i co do účinkování v realizaci XII. Sportovních 

her v Hodoníně, probíhajících ve dnech 17. – 26. června t.r. 

18. června řídil tenisový turnaj na sokolském stadióně 

v Rybářích br. Mgr. Kamil Vinklárek. 

19. června týž přebor v beach volejbale na letním 

koupališti. 

22. června patřila jednota k hlavním čini-  
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telům Běhu olympijského dne dětí, zařazovaného 

pravidelně do programu Sportovních her. Touto akcí se 

připomíná památku zakladatele moderních olympijských 

her Piera de Coubertina.  

V zájmu zkvalitnění podmínek pro běh a zajištění větší 

bezpečnosti dětí bylo změněno startoviště a trasa běhu. 

Žáci ZŠ vyráželi tentokrát ze stadionu U Červených domků 

na kratší okruh lesem a zpět do cíle na atletickém oválu. 

Běh olympijského dne se uskutečnil v patnácti městech ČR 

pod patronátem Českého olympijského výboru. 

25. června participovala na turnaji ve volejbale smíšených 

družstev na stadióně U Červených domků, přičemž jako 

alternativní místo konání byla připravena sokolovna. 

Nechyběla rovněž na paralelně zahájeném Florbalovém 

maratonu ve Sportovní hale TEZY v Lipové aleji, časovou 

náročností ověřujícím fyzickou i psychickou kondici 

soutěžících.  

Byl dvoudenní a končil 26. června v 17:00 hodin 
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K zpestření sportovního soupeření přispěla také taneční 

skupina Sokola Romantik. Florbalový oddíl naší jednoty 

vede br. Ján Lahvička. 

Ve dnech 18. – 22. července zapůjčila plochu stadionu 

v Rybářích pro příměstský fotbalový kemp, organizovaný 

Apoštolskou církví. Pro případ nepříznivého počasí 

společně s ní připravila nahradí program. Cílem bylo 

rozvíjet hráčské obratnosti, techniky a znalosti o fotbale, 

posilovací morální vlastnosti člověka ve fotbale i životě, 

vytvořit prostředí, v němž se hráči nebudou učit ryze 

fotbalu, ale budou mít radost a potěšení ze hry. 

K osobnímu formování mladých sportovců sloužil rovněž 

program volnočasových aktivit. 

S autocentrem Jih 2000 a.s. Hodonín, Progresem s.r.o. 

Hodonín, Domem Kultury Hodonín, Regionálním centrem 

Hodonín, STAR TRAC health club Brno, firmou DUPI 

Hodonín a THAI BOX spolupracovala na přípravě SPINNING 

maratonu, který proběhl 20. srpna před radnicí na 

Masarykově náměstí. 
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Když se nejprve hlásilo pouze 8 uchazečů, žili pořadatele 

v obavách, zda k závodu bude moci vůbec dojít. Nakonec 

se však podařilo naplnit všechny spirinery, takže podnik 

vyzněl výtečně. K atraktivitě přispěl též doprovodný 

program, sestávající se z vystoupení skupiny Serap 

Company, následné místní přehlídky, ukázek thajského 

boxu a jízdy osminásobného mistra světa na vysokém kole 

Josefa Zimovčáka. Závod měl charitativní ráz a proto 

součástí zahajovaného ceremoniálu bylo předání šeku 

v hodnotě 27 000 Kč řediteli nemocnice Antonínu 

Tesaříkovi, jako příspěvek na pořízení inhalátoru pro dětské 

oddělení.  

V mezinárodním měřítku sokolské sportovní aktivity 

podruhé náležitě zpopularizovali členové zápasnického 

oddílu na mistrovství světa Kadetů v maďarském městě 

Szombathely 22.-28. srpna.  

Luboš Horníček ve váze do 58 kg tam obsadil 5. místo p, 

čímž ve své kategorii dosáhl nejlepšího výsledku pro 

Českou republiku. Velmi dobře se na tomto šampionátu 

prosazovali i další hodonínští  
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sokolští borci, a to ve váze do 63 kg Štěpán Antoš, do 76 kg 

Dominik Dobeš a 85 kg Martin Gajdík. 

Ohodnocena byla také pečlivá, soustavná a důmyslný práce 

trenérů br. Lubomíra Jurmana a br. Oldřicha Kučery. 

Na poli prohlubování kooperace se zahraničními jednotami 

v oblasti sportu a tělovýchovy se hodonínský Sokol 

orientoval na bratrské složky ve Vídni, s nimiž se tradují 

vazby od dob před 1. světovou válkou. 21. září uzavřela 

naše jednota dohodu o spolupráci se Sokolem Vídeň XIV. – 

XVIII., a to ve třech rovinách: 

1) Realizovat výměnná sportovní utkání ve stolním 

tenise. 

2) Provádět společný nácvik sletových skladeb 

Chlapáci a Jen pro ten dnešní den pro Věrnou 

gardu.  

3) Vídeňští bratři se zapojí do nácviku na Sokolské dny 

Slovácké župy 28. – 29.1. 2012 v Hodoníně, spolu 

s jednotami Hodonín, Lužice, Břeclav, Kyjev, Velké 

Bílovice a Veselí nad Moravou. 
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Také v podzimní sezóně se jako nejzvučnější sokolský útvar 

projevil zápasnický oddíl. 17 borců bylo odtud vysláno na 

mládežnický turnaj Františka Červíka v Havlíčkově Brodě 

konaný 1. a 2. října. Vybojovali si řadu předních pozic: 

V kategorii – Přípravka C Marek Kotlařík ve váze 26 kg 4. 

místo, David Ortega ve váze 36 kg 2. místo, Jaroš Jan váha 

36 kg 1. místo. 

Přípravka B Jan Gaži váha 27 kg 3. místo, Jakub Marhevka 

27 kg 4. místo a Jakub Šimčík 29 kg 1. místo. 

Přípravka A Leon Herzán váha 30 kg 8. místo, Martin 

Hřebačka 36 kg 3. místo, David Valdman váha 36 10. místo, 

Jiří Procházka 40 kg 3. místo, Martin Borst váha 46 kg 1. 

místo a David Černý váha 67 kg 1. místo. 

Mladší žáci Lukáš Vrábel váha 35 2.místo, Stojaník Igor 

váha 46 kg 5. místo, Antonín Janků váha 52 kg 3. místo, 

Šupa Dominik váha 56 kg 1. místo. 

Starší žáci Tomáš Domanský váha 85 kg 3. místo. 
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Tým jako celek skončil třetí v konkurenci 20 českých, 

slovenských, německých, maďarských a ukrajinských 

zápasnických oddílů. 

V tutéž dny startovali junioři na mezinárodními turnaji 

kadetů ve Frankfurtu nad Odrou – Braniborském poháru, 

nazývaném malé mistrovství Evropy. Proslavil je tam 

Dominik Dobeš ve váze 76 kg, jenž ve finále zvítězil, když 

porazil favorita Simona Papsdorfa ze SV Lufthart Berlín. Je 

velkou nadějí na úspěch na ME a MS v r. 2012. 

Jednotu neméně chvályhodně reprezentovali na 

mistrovství ČR 26. listopadu v Hradci Králové.  

Uvedli se tam dvěma prvními místy Michal Balák ve váze 

63 kg a Luboš Horníček ve váze 69 kg, dvěma druhými 

místy Dominik Dobeš ve váze 85 kg a Martin Gajdík ve váze 

100 kg, Tomáš Fučík ve váze 79 kg 5. místem a Ondřej 

Horník ve váze 85 kg 6. místem. Michal Balák zanedlouho 

velmi obstál v mezinárodní soutěži v Mukačevu mezi 213 

závodníky z České republiky, Polska, Litvy, Běloruska, 

Moldavska, Rumunska a Ukrajiny. 
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26. listopadu obeslali zápasnický přebor ve volném stylu ve 

Vítkovicích mladší žáci a prosadili se opět na přední místa. 

Dominik Šupa ve váze 56 kg druhý, Lukáš Vrábel ve váze 35 

kg třetí, Igor Stojaník ve váze 40 kg třetí, Viktor Lišťák ve 

váze 80 kg třetí, Pavel Helešic ve váze 48 kg šestý a Antonín 

Janků ve váze 52 kg sedmý. Dokázali již po několikáté, že 

starší zápasníci hodonínského Sokola v nich budou mít 

důstojného pokračovatele. 

T. J. Sokol Hodonín zorganizovala dva turnaje ve Florbale ve 

Sportovní hale v Lipové aleji, a to 22. října mistrovský 

turnaj Jihomoravské ligy mužů a 23. října mistrovský turnaj 

3. ligy juniorů. 

Pěstovala rovněž Rafting, v němž 19. listopadu uspořádala 

Memoriál Hany Hurychové ve formě veřejných projížděk na 

raftech po slepém rameni u stadionu v Rybářích. 

Ve dnech 28. a 29. listopadu pod vedením br. Svobody 

turnaj v kulečníku v prostorách sokolovny. 

10. prosince turnaj oddílů všestrannosti v malé 
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kopané o pohár Starosty T.J. 

17. prosince turnaj v sólové kopané jednotlivých 

sokolských oddílů taktéž o pohár starosty T.J. 

O vánocích až do 2.1. 2012 byla sokolovna pro běžná 

cvičení uzavřena, probíhaly tu však každoroční vánoční 

turnaje.  

26. prosince ve volejbale pod vedením br. Vinklárka. 28. 

prosince ve stolním tenise pod vedením br. Bezuchy a 29. 

prosince v badmintonu pod vedením br. Tkáče. 

V duchu hesla ,,V zdravém těle zdravý duch“ obnovila také 

naše jednota tradici letních dětských stanovách táborů. 

Letošní situovala na katastr Olší u Telče. Navázala na dobré 

zkušenosti z pobytů v přírodě mezi dvěma světovými 

válkami i z let 1946 – 1948 ze soustředění pod stany na 

Stupavě a Budišově u Třebíče. Tentokrát tam žáci trávili 

čtrnáct dní od 16. do 30. července. Tak se i hodonínský 

Sokol hlásí k odkazu zakladatele českého skautingu prof. 

Antonína B. Svojsíka, jenž byl náčelníkem  
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Kulturní a vzdělávací činnost  

Sokolské župy Jungmannovy. Dle jeho stále aktuálních 

zásad, vycházejících z myšlenek Ernesta Thompsona 

Setona, se stanovalo ve volné přírodě a organizátoři 

koncipovali program sloužící upevňování fyzické kondice 

fyzické kondice, pěstování morálních vlastností (lidskosti, 

ušlechtilosti, bratrství, samostatnosti) i kulturním a 

psychickým povznesení účastníků. 

12. ledna se vzdělavatel zúčastnil zasedání sboru a 

vzdělavatelů jednot Sokolské župy Slovácké v zasedací síni 

sokolovny v Hodoníně. Řídil je župní vzdělavatelka Mgr. 

Věra Matuštíková. Upozornila na významné kulturně-

vzdělávací akce roku, a to chystaný seminář k 90. výročí 

vzniku Sokolské župy Slovácké 12. března ve Veselí n/M., 

proponované župní zájezdy a především chystanou 

Akademii k tomuto jubileu, termínovanou na 9. dubna. 

Kromě nácviku tělovýchovných a kulturních vystoupení 

zdůraznila naléhavost příprav tematické výstavy, kde by 

měla prezentována každá jednota vlastním samostatně 

zpracováním panelem.  
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Instalována byla ve foyeru před velkým sálem v budově 

MěÚ na Horních Varech a působnost hodonínské jednoty 

měla v dokumentaci náležité zastoupení. Konkrétní zmínka 

o průběhu se nachází na str. 4, lze jen dodat, že některá 

vystoupení měla i národopisný charakter. 

30. dubna proběhlo na stadióně v Rybářích slavnostní 

zahájení cvičebního období, spojené jako vždy se zábavou 

pálení čarodějnic a posezení u táboráku. 

Dle ustáleného pravidla vypravila hodonínská jednota zase 

delegaci na tradiční slavnostní ukončení cvičebního roku do 

Velkých Bílovic, konané 6. července spolu se vzpomínkou 

(letos 596.) výročí upálení mistra Jana Husa. Naši cvičenci 

se na místo dopravili po vlastní ose, břeclavští na kolech, 

svatobořičtí mikrobusem, kyjovští, bzenečtí, vacenovičtí a 

veselští společným autobusem. 

Uvítací projevy měli starosta místní jednoty Antonín 

Baloun a starosta Sokolské župy Slovácké Mgr. Vladimíra 

Potůčková, která vyzvala členstvo k za- 
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početí nácviku na XV. Všesokolský slet r. 2012, kdy si 

současně připomeneme 150. výročí Sokola. 

V tělovýchovné části programu zacvičilo 30 žen ze Bzence, 

Svatobořic a Velkých Bílovic skladbu Kaleidoskop, 12 žen ze 

Svatobořic skladbu Zacvičme si a 8 žen se 4 muži z Veselí, 

Kyjova a Vacenovic skladbu Spějme dál. Potom následovaly 

ukázky plánovaných sletových vystoupení, přičemž 12 žen 

a 6 mužů z Kyjova a Veselí předneslo skladby Jen pro ten 

dnešní den a 18 žen ze Bzence a Vel – skladbu Česká suita. 

Sehráno bylo také fotbalové utkání žen T. J. Sokol Velké 

Bílovice a muži T. J. Sokol Veselí n./ Mor., končící 

gentlemansky 3:2 pro ženy. 

Kulturně-společenský program se odbýval u zapálené 

hranice, kde o nehynoucí památce mistra Jana Husa 

promluvila župní vzdělavatelka Mgr. Věra Matuštíková. 

Jeho oficiální část pokračovala zpěvem sokolských a 

slováckých písní. 

Na závěr zazněla píseň Na břehu Rýna hranice vzplála. Pak 

přišla na řadu volná zábava, opět 
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Členové T. J. Sokol i Sokolské župy Slovácké se vždy aktivně 

zúčastňovali slavnostních shromáždění u pomníku 

nejproslulejšího hodonínského rodáka br. T. G. Masaryka, 

připravovaných v den výročí jeho narození a úmrtí nebo 

v předvečer státního svátku vzniku samostatného 

Československa. Hlavní činitelé obou složek tam přicházeli 

v krojích a spolu se zástupci dalších korporací tam 

doplňovali čestnou stráž.  

Připojovali se rovněž vždy k aktu pokládáni květin 

k prezidentově soše. 

7. března, u příležitosti 161. výročí narození T. G. Masaryka 

vyslechli projev člena výboru pořádající Masarykovy 

společnosti, zdravicí starosty města Mgr. Jiřího Mráky, 

místostarosty Romana Sedlačíka a představitelů 

historických klubů z Hodonína a Břeclavi. 

Hudební složku zajistil Pěvecký sbor gymnázia dirigovaný 

Mgr. Josefem Ilčíkem, včetně zapění státní hymny. 

14. září promluvila předsedkyně Masarykovy společnosti a 

ředitelka Masarykova muzea v Hodoníně Mgr. Irena 

Chovančíková a náměstek starosty  
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Roman Sedlačík. Potom následoval autorský přednes 

studentky Lindy Janoškové práce Kdyby měl Masaryk 

internet, která byla oceněna v soutěži k 160. výročí 

prezidentova narození. Jádro čestné stráže tvořili tentokrát 

příslušníci Klubu vojenské historie a 19. prapor Stráže 

obrany státu. Hudebního podbarvení s hymnou se opět 

ujal Pěvecký sbor Gymnázia v Hodoníně. 

Organizátorem manifestace v předvečer 93. výročí vzniku 

samostatného Československa bylo vedení města a proto ji 

tradičně zahajoval starosta Mgr. Igor Taptič. Vyznal se 

z toho, že vřelý vztah a úcta k T. G. Masarykovi má v jejich 

rodině hlubší kořeny a sám ji získal geneticky. Po něm 

vystoupil také holíčský viceprimátor Caletka a předseda 

přípravného výboru Javorinských slavností Pavol Bahník, 

jenž zde s hodonínskými představiteli jednak již odpoledne. 

Krojovaní Sokolové spolu s Junáky doplňovali čestnou stráž 

příslušníků naši armády. Po české i slovenské hymně se 

podíleli na aktu pokládání 
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Venku a kytičky a zařadili se dále do lampionového 

průvodu několika set lidí, jenž končil na Masarykově 

náměstí, kde se rozjel ohňostroj. 

6. prosince se v sokolovně uskutečnila Mikulášská besídka 

pro děti, na níž jednota přispěla částkou 50 Kč na osobu. 

30. t. m. proběhlo tamtéž předsilvestrovské posezení, 

k němuž jednota přispěla částkou 1500 Kč.  

K zdejším sokolským kulturním aktivitám neoddělitelně 

náležely hromadné zájezdy na divadelní představení, a to 

20. dubna do Městského divadla v Brně – Hudební scény 

na představení Mary Popins a 13. prosince do Janáčkova 

divadla taktéž v moravské metropoli na operu Turandot. 

Pozornost byla věnována i publikační činnosti. U příležitosti 

70. výročí nacistické represivní akce Aktion Sokol, 

postihující 8. října r. 1941 gestapáckým zatýkáním, týráním 

i mučením též řady obětavých funkcionářů naší jednoty a 

župy zpracoval vzdělavatel příspěvek do Župního 

zpravodaje, zachycující zásahy německých hitlerovských  
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okupantů vůči hodonínskému Sokolu v l. 1939 – 1941. 

Dosud nevyšel, pravděpodobně kvůli většímu rozsahu. 

V červencovém čísle byla zveřejněna zpráva o našem 

zasloužilém jubilantu br. Vojtěchu Kopečkovi, provázená 

stručnými blahopřáním k 85. narozeninám, jichž se dožil 

v dubnu. Vyrůstal v sokolské rodině, k jejímž předkům 

patřil jeden zakladatelů hodonínské jednoty a první 

starosta br. Karel Kopeček. Sokolským idejím byl oddán 

rovněž Vojtův otec, což přenesl i na svého syna, kterého dal 

do sokolských řad zapsat v šesti letech. V pozdějších letech 

se vedle základní tělesné výchovy věnoval sportu, nejprve 

házené a potom ještě lehké atletice. Zákonitě se stal také 

cvičitelem, trenérem, rozhodčím a členem výboru. Byl 

zvolen předsedou okresního atletického výboru. Po roce 

1989 se aktivně podílel na obnově T. J. Sokol v Hodoníně 

jako cvičitel a člen výboru. Roku 1913 přijal na základě 

volby funkci jejího starosty. Náročnost výkonu tehdy 

znásobovala okolnost, že úzce souvisel s péčí o zdárné 

dokončení GO sokolovny a úsilím o restituci zná-  
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rodněného majetku – sokolovny, bývalého kina Lucerny 

(jeho případ se řešil po dohodě s vedením města 

částečnou finanční kompenzací sokolské jednotě) a 

stadionu v Rybářích, do r. 2002 vedeného jako vlastnictví 

vojenského klubu Dukla, jemuž byl přiřčen po protiprávním 

odehrání r. 1949. Z postu starosty odešel z vlastního 

rozhodnutí ze zdravotních důvodů, ale také s pocitem, že je 

čas uvolnit místo mladším. Pokud mu fyzická kondice 

dovolila, vykonával ještě určitou dobu funkci prvního 

místostarosty. Jeho velké zásluhy byly oceněny nejen naší 

jednotou, volbou za čestného starostu, ale též udělením 

Pamětní medaile ČOS v r. 2006. Za společenský přínos jím 

řízených sokolských aktivit pro Hodonín mu byla 8. března 

r. 2007 udělena Cena města Hodonína, což vydatně 

zpopularizovalo zdejší Sokol jako celek. Stále bedlivě 

sleduje jeho život a pokud může, své působiště navštěvuje.  
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V roce 2012 se výbor T. J. Sokol Hodonín scházel pravidelně 

každý měsíc a pracoval ve složení: 

Starosta: Mgr. Kamil Vinklárek  

Místostarosta: Ján Lahvička 

Jednatel: Igor Varga 

Náčelník: Jaroslav Míšek 

Náčelnice: Radka Dvořáčková 

Místonáčelnice: Jiřina Jurásková 

Vzdělavatel: Mgr. Miloš Hynek 

Předseda odboru sportu: Ing. Milan Václavík 

Hospodářka: Jana Čadová 

Správa stadionu: Ing. Jaroslav Blanař 

Předseda invent. komise: RNDr. Petr Tkáč 

Pořadatelský odbor: Martin Zlámal 

Stavební odbor: Jan Bezucha 

Kuchyňský odbor: Karel Svoboda 

Člen výboru: Otakar Vyrůbalík  

Člen výboru: Vladimír Komorný 

Revizní komise: předsedkyně Marta Panáčková 
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Revizní komise členka: Mgr. Alena Řeháková 

členka: Eva Havlová 

Br. Vladimír Komorný zasedá ve výboru od 4. ledna, jako 

zástupce zápasnického oddílu. 

Počátkem letošního roku došlo k dohodě o používání 

posilovny, jíž si budou střídavě předávat oddíly zápasnické 

a sálové kopané. 

Ve dnech 1. – 15. února proběhl v rakouském městě 

Mistelbachu seminář vedoucích sportovních oddílů, kam 

naše jednota jích delegovala 6.  

24. března se v zasedací sále sokolovny uskutečnila valná 

hromada. Br. starosta Kamil Vinklárek tam podá zprávu o 

působnosti výboru a jednoty v roce 2011, po níž 

následovaly přehledy činnosti odboru všestrannosti a 

sportu podané br. Ing. Milanem Václavíkem, Jaroslavem 

Míškem a ses. Řádkou Dvořáčkovou a informace o stavu 

finančního hospodaření přednesená ses. Janou Čadovou. 

Zprávu o dění na úseku kulturně-vzdělava- 

  

 


